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 betreft Ontwerpbesluiten JBZ-Raad 24 oktober 2008 
 kenmerk 142517u 

 

 

Geachte heer Hirsch Ballin, 

 

In hun vergadering van 21 oktober 2008 hebben de leden van de commissie voor de JBZ-

Raad gesproken over de (aanvullende) geannoteerde agenda van de Raadsvergadering van 

24 oktober a.s. Bij een tweetal voorgelegde ontwerpbesluiten zijn in de commissie vragen 

gerezen, die ik u bij deze graag voorleg. 

 

Ontwerpbesluit betreffende de oprichting van het Europees strafregister Informatiesysteem 

(ECRIS) overeenkomstig artikel 11 van Kaderbesluit 2008/XX/JBZ 

 

Het opzetten van een Europees strafregister Informatiesysteem stuit onder de huidige 

voorwaarden niet op grote bezwaren van de leden van de JBZ-commissie. Deze leden 
onderschrijven met name het uitgangspunt dat enkel codes betreffende 

strafveroordelingen worden uitgewisseld als ook het feit dat de uitwisseling rechtsstreeks 

tussen de lidstaten plaatsvindt. Zij willen echter bij deze gelegenheid kenbaar maken dat 

zij ervoor willen waken, dat ECRIS in de toekomst niet alsnog wordt omgevormd tot één 

centraal Europees strafregister. Teneinde de ontwikkelingen te kunnen volgen verzoeken 

de leden van de commissie de regering om vóór 1 november 2009 verslag uit te brengen 

over de ervaringen die op dat moment zijn opgedaan met ECRIS, inclusief de daaraan 

voorafgaande pilotfase waaraan Nederland sinds juni jongstleden deelneemt.  

 

Ontwerpverordening betreffende de bevoegdheid, het toepasselijke recht, de erkenning en 

de tenuitvoerlegging van beslissingen, en de samenwerking op het gebied van 

onderhoudsverplichtingen  

 

Het is de leden van de JBZ-commissie opgevallen dat de opvattingen van de regering ten 

aanzien van het onderhavige voorstel de afgelopen twee jaar aanzienlijk zijn veranderd. In 
het BNC-fiche van maart 2006 nam de regering nog een zeer kritische houding aan, die 

onder meer werd ingegeven door het feit dat sinds 2003 in het kader van de Haagse 

Conferentie voor Internationaal Privaatrecht wordt onderhandeld over een mondiaal 

verdrag dat dezelfde materie bestrijkt als het voorliggende Commissievoorstel. 



 datum 22 oktober 2008 

 kenmerk 142517u 

 blad 2 

 

 

 

 

Daarentegen wordt nu in de aanvullende geannoteerde agenda door de regering gesteld 

dat mogelijk politieke overeenstemming op dit dossier kan worden bereikt. Het is de leden 

van de commissie echter niet duidelijk op grond waarvan deze tournure heeft 

plaatsgevonden. Is aan de Nederlandse bezwaren (volledig dan wel grotendeels) tegemoet 
gekomen of is hier sprake van een politiek compromis? Indien dat laatste het geval is, 

vernemen de leden ook graag waaruit het compromis bestaat. 

 

De leden van de commissie zijn de beantwoording door de regering met belangstelling 

tegemoet. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

 

 

M.J.M. Kox 

Voorzitter van de commissie voor de JBZ-Raad 


